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Verslag openbare deel van de 201e bijeenkomst Raad FHML  
d.d. dinsdag 8 april 2025 
Aanwezig: zie presentielijst 
 
1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2a Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 200e 
bijeenkomst d.d. 11 maart 2025  
-25.0549o – d.d. 24-03-25 – verslag  
 
Zie de goedgekeurde versie met kenmerk 25.0549/Io. 
 
2b Opmerkingen naar aanleiding het openbare deel van het verslag  
Er zijn geen opmerkingen. 
 
3 Mededelingen decaan 
Er zijn geen mededelingen.  
 
4 Eindafrekening 2024 FHML 
J. de Gooijer houdt een presentatie over de realisatie 2024 en de vooruitblik 2025. De sheets zijn 
toegevoegd met kenmerk 25.0622.  
 
In 2024 werd de financiële positie van de FHML beïnvloed door een lagere studenteninstroom en 
aangekondigde kabinetsbezuinigingen, maar door inzet van middelen uit Luik 2 
(Kwaliteitsafspraken) kon de onderwijskwaliteit behouden blijven. Daarnaast leek in eerste 
instantie het financiële beeld veel negatiever dan uiteindelijk gerealiseerd werd; de conclusie is dan 
ook dat er prudent is begroot en te ambitieus is gepland door de onderzoeksinstituten. Ondanks de 
uitdagingen werd er fors gepresteerd in onderzoek, met meer contractmiddelen (M€ 65) en 
promoties (286) dan beoogd. De FHML bleef investeren in infrastructuur, waaronder de renovatie 
van Uns50 en de inrichting van laboratoria. Voor 2025 ligt de nadruk op behoud van 
onderwijskwaliteit met minder middelen, verdere versterking van het onderzoeksklimaat, 
voortzetting van renovatieprojecten en aandacht voor HRM-beleid gericht op Erkennen & 
Waarderen, ook voor OBP. Op 22 mei 2025 is er een sessie voor het OBP georganiseerd onder het 
motto ‘Ontmoeten en Netwerken’. Er liggen kansen in verduurzaming van gebouwen en 
intensievere samenwerking met het azM binnen Maastricht UMC+. Tegelijkertijd zijn er risico’s zoals 
de afschaffing van Starters- & Stimuleringsbeurzen, oplopende huisvestings- en IT-kosten (onder 
andere Pay per Account), en de impact van kabinetsmaatregelen op internationalisering en 
onderwijsbekostiging. 
 
De raad dankt de heer J. de Gooijer voor de heldere presentatie en de toelichting op zowel de 
terugblik als de financiële vooruitzichten. 

Op basis van de gevoerde bespreking, de gegeven toelichtingen en het voorliggende document, 
adviseert de raad positief over de Eindafrekening 2024 van de FHML. 
 
5 Nagekomen agendapunten 
Er zijn geen nagekomen agendapunten. 
 
6 Rondvraag 
De raad verwijst naar een brief van de voorzitter van de Opleidingscommissie Biomedical Sciences, 
opgenomen in de postlijst, waarin aandacht wordt gevraagd voor de inzet van AI in het onderwijs 
en vraagt naar de stand van zaken. 
 
In reactie daarop wordt toegelicht dat er een bredere Taskforce AI actief is, onder leiding van D. 
Joosten-ten Brinke en H. Woodruff. Deze taskforce voert overleg met programmacoördinatoren van 
alle opleidingen. Er wordt gewerkt met een document dat eerder al in de raad is besproken en dat 
momenteel verder wordt uitgewerkt. Doel is om inzicht te krijgen in de Intended Learning 
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Outcomes (ILO’s) van alle opleidingen, die vervolgens getoetst worden op weerbaarheid tegen en 
bestendigheid voor AI. Op basis daarvan zal de taskforce de opleidingen adviseren. 
Daarnaast zijn er verschillende trainingen ontwikkeld, waaronder ‘train-the-trainer’-sessies, 
bedoeld voor zowel docenten als studenten. De bedoeling is dat in elk programma aandacht wordt 
besteed aan bewustwording rondom AI. 
De raad merkt op dat dit vooralsnog niet leidt tot concrete handvatten. Daarop wordt gereageerd 
dat dit samenhangt met de rolverdeling tussen examencommissies en programma’s; beide worden 
actief betrokken bij de verdere ontwikkeling. Het document wordt bovendien steeds concreter 
gemaakt en zal worden aangevuld met best practices en praktische tips. 
Tot slot wordt aangegeven dat vragen aan de taskforce gesteld kunnen worden via het e-mailadres 
ask-educ@maastrichtuniversity.nl. 
 
Kim Luijten 
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